



مجموعة منزل التسويق للتجارة

الرقم الضريبي: 311066004960003

س.ب. 1010205534
عنوان الفرع: Riyadh SAU



فاتورة ضريبية مبسطة

Pickup/Branch: CH008 - CHW001	الفرع \ مستودع الالتقاط:	Date: 03-04-2025	تاريخ امر البيع:	Name: مشعان العتيبي	الاسم:
Seller Name: Abdulaziz Abdullah Alzuair	اسم البائع:	Sales ID: SO-000344456	رقم امر البيع:	Phone no.: +966569008222	الهاتف:
Seller Phone:	هاتف البائع:	Invoice ID: CERZ-00000343255	رقم الفاتورة:	Vat no.:	الرقم الضريبي:
				Address: SAU حي قرطبة، شارع رماح، رقم المنزل 2814، الرمز البريدي 13245 الرياض	العنوان:

Code رقم	Description البيان / الوصف	Waranty الضمان	Qty الكمية	Unit الوحدة	Price السعر	Discount الخصم	Total excl. VAT إجمالي قبل الضريبة	VAT % نسبة الضريبة	Val Value قيمة الضريبة	Total إجمالي
SW01330401	Mixer MX003 BN مطفي خلاط شطاف جداري مع رداد وحامل نيكل	84	18	Piece	250.43	0.45	4,507.29	15%	676.09	5,183.38
SW01530086	91200501 2Way Showermixer MX013RBN مطفي خلاط دش اتجاهين نيكل مطفي	84	18	Piece	595.65	1.07	10,720.63	15%	1,608.10	12,328.73
SW-60197150	Ultimate 8 Concealed Cistern HAT-G30034-8cm خزان هاتش مخفي	120	18	Piece	503.48	0.91	9,061.73	15%	1,359.26	10,420.99

الاجمالي بدون ضريبة القيمة المضافة	24,289.65	Total Excluding VAT
اجمالي الخصم	2.43	Total Discount
إجمالي ضريبة القيمة المضافة 15%	3,643.45	Total VAT 15%
المدفع	27,933.10	Paid Amount
الإجمالي مع ضريبة القيمة المضافة	27,933.10	Total Including VAT
فقط سبعة وعشرون ألف و تسعمائة و ثلاثة و ثلاثون ريال سعودي و عشرة هلله لا غير		

طريقة Tender	Amount
الدفع	القيمة
سلة	27,933.10

إصدار الفاتورة ودفع قيمتها يعني القبول بشروط البيع المذكورة خلف وضمن الفاتورة

كل عملية شراء تسهم في دعم الأسر المحتاجة لترميم منازلهم

Terms and conditions

Selling Policies

- The date of supply to the customer is not less than (5) business days from the date of the invoice.
- Deliveries outside the areas where our branches are located are through the customer, and our responsibility is waived when receiving them from our warehouse.
- The goods sold to the customer that are not available in stock and have been previously reserved after his approval are supplied upon arrival.
- In the event of supplying the goods, our responsibility ends with the delivery of the goods to the customer's site gate and not to the site.
- The maximum period for the goods sold to stay in our warehouse is 14 days from the date of the invoice, and storage fees are charged at 5% of the value of the product for each additional month after the specified period with a maximum of 60 days.
- A refund of the invoice is made after 60 days of storing the goods sold in our warehouse, and the storage value due thereon is deducted (as described in condition 5) and the amount is returned to the customer.
- The customer has the right to inspect the goods before receiving them. In principle, the goods were delivered intact and in factory condition, and no complaint of delicacy, breakage, scratch, defect, or the like will be accepted after receipt or installation (ceramic and porcelain products are excluded if there are manufacturing defects that were discovered during installation).
- The service of installing dining tables is available within the Riyadh region only.

Exchange and Return Policies

- Replacement or return shall be made only by presenting the original invoice and in the presence of the customer or his representative.
- The customer is not entitled to return or exchange custom-made orders from the factory or products that were made to order.
- When returning or exchanging the goods, they must be in their original condition and within the carton. No exchange or return is accepted if the original packaging of the product is opened.
- Products are returned or replaced within 10 days (except for ceramic and porcelain products, and floor and wall solutions within 45 days) from the date of the invoice, whether the customer received them or stayed in our warehouses, and 10% of the invoice value is deducted for processing, loading, reservation or store the goods.
- In the event of an exchange or return, the value of the return will be transferred to the customer within 6 working days, provided that the name of the customer mentioned in the invoice matches the name of the beneficiary in the transfer, and a new invoice will be issued with replacement goods in the event of exchange.

Warranty Policies

- Warranty claims not accepted without invoice.
- The warranty period for the products is listed in the (warranty) field next to each item in the invoice, noting that the period is in months.
- The guarantee covers manufacturing defects only and does not cover damages resulting from misuse, improper installation, or the use of acidic substances, considering the warranty conditions attached to each product, and it is considered null when the products are used in places other than those designed for them or operated without the regulated operating requirements. Example but not limited to: Using products intended for internal use in outdoor locations.
- The products subject to warranty are examined by the maintenance department to determine the cause of the malfunction and whether it is covered by the warranty, and the customer is informed of the result after the completion of the examination and obtaining approval from him for the procedure proposed by the maintenance and warranty department.
- To ensure the safety and performance of the product, you must follow the instructions in the user manual attached to each product.

الشروط والأحكام

سياسات البيع

- موعد التوريد للعميل لا يقل عن (5) أيام عمل من تاريخ الفاتورة.
- التوريد خارج المناطق المتواجدة فيها فروعنا يكون عن طريق العميل، ونخلي مسؤوليتنا عند الاستلام من مستودعاتنا.
- الضمانة الممنوعة للعميل والمقر مستوفرة في المخزون و تم حجزها مسبقا بعد موافقته يتم توريدها فور وصولها.
- في حال توريد الضمان لتبني مسؤوليتنا بإيصال الضمان إلى بوابة موقع العميل وليس إلى داخل الموقع.
- العميل حده ايام الضمان الممنوعة في مستودعاتنا هي 14 يوم من تاريخ الفاتورة ويتم فرض اجور التخزين بقيمة 5% من قيمة المنتج لكل شهر اضافي بعد المدة المحددة بعد التسليم 60 يوم.
- تم عمل مرجع للفاتورة بعد 60 يوم من تاريخ الضمان الممنوعة في مستودعاتنا ونخصم قيمة التخزين المترتبة عليها كما هو موضح في البند 5 ويضاف المبلغ للعميل.
- حق العميل صحت الضمان قبل الاستلام : فاعلم ان الضمان تم تسليمه سليمة وخالية المصنوع وان نقل الى شوكي نفس او كسر او دوش او عبأ او ما شابه بعد الاستلام او التركيب (استثنى منها منتجات السيراميك والبورسلان في حال وجود عيوب مصنعية تم اكتشافها أثناء التركيب).
- خدمة تركيب طاولة الطعام مستوفرة داخل منطقة الرياض فقط.

سياسات الاستبدال والاسترجاع

- الاستبدال أو الإرجاع لا يتم إلا بموجب إصدار الفاتورة الأصلية وصحتم العميل أو الموصى عنه.
- لا يقبل العميل إرجاع أو استبدال الطيات الممنوعة من المصنوع أو المنتجات التي تم تصنيعها حسب الطلب.
- لا يتم إرجاع الضمان أو تعويضها يجب أن تكون بحالتها الأصلية وختم الكرتون ولا يقبل الاستبدال أو الإرجاع في حالة فتح التغليف الأصلي للمنتج.
- لم يتم إرجاع أو استبدال المنتجات خلال 10 أيام ايماءا عدا منتجات السيراميك والبورسلان وحلول الأرضيات والحجر داخل 45 يوم من تاريخ الفاتورة سواء استلمها العميل أو بقيت في مستودعاتنا. ويتم خصم 10% من قيمة الفاتورة نظير العبأ لتحويل أو تعميل. أو حجز أو تخزين المنتج.
- في حال استبدال أو الإرجاع يتم تحويل قيمة المنتج للعميل خلال 6 أيام عمل بشرط أن ينطلق اسم العميل المذكور بالفاتورة مع اسم المستفيد في الإرجاع. ويتم إصدار فاتورة جديدة بإيصاله البنية في حال الاستبدال.

سياسات الضمان

- تعمدنا بالعميل في نقل زبون الفاتورة.
- مدة ضمان المنتجات خارج في حالة الاعمال خارج كل صنف في الفاتورة علما بأن المدة هي الأشهر.
- الضمان يغطي العيوب المصنعية فقط ولا يغطي الأضرار الناتجة عن سوء الاستخدام أو سوء التركيب أو استخدام مواد مخصصة، مع مراعاة شروط الضمان المرفقة مع كل منتج. وتعتبر دائما عند استخدام المنتجات في غير الأماكن المخصصة لها أو تشغيلها بغير متطلبات التشغيل الممنوعة. مثال ونسب للحجر استخدام منتجات مخصصة للاستخدام الداخلي في الأماكن الخارجية.
- تم فحص المنتجات الممنوعة للضمان من قبل قسم الجودة لتتأكد من عدم وجود عيوب تصنيعية مسبب العطل وما إذا كان مشمول بالضمان ويتم إرفاق العميل بالنتيجة بعد التأمل الفحص. يأخذ الموافقة من على الإرجاع المقبول من قبل قسم الضمان والعميل.
- تعمدنا سلامة عمل وأداء المنتج برب اناج المرشحات الموجودة بذليل المستخدم المرفق مع كل منتج.

تعرف أكثر على
مكافآت شركاء



اعرف المزيد عن تركيب السيراميك والبورسلان
Know more about ceramic and porcelain installation

